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Waarde (oud-)Nereïd, waarde donateur, geachte lezer,

Voor u ligt een verse editie van het Nereus Magazine. Twintig jaar na de eerste verschijning is het 
blad nog springlevend en wordt het hopelijk nog immer gretig van voor tot achter gelezen. Bij het 
omslaan van deze pagina treft u niet zoals gebruikelijk het colofon en de inhoudsopgave, maar 
een kopie van de inleidende woorden van twee decennia geleden. Onze toenmalige erevoorzitter 
professor Willy Bloemendal sprak destijds de wens uit dat middels het Nereus Magazine de oud-
leden op de hoogte gehouden zouden worden van het reilen en zeilen van Nereus.
 Bovendien werd beoogd dat op deze manier de banden tussen jong en oud versterkt 
zouden worden. De redactie onderschrijft, ook na 20 jaar, dit belang. De voorbije jaren is veelvuldig 
gesproken over de manier waarop de banden kunnen worden aangehaald. Het organiseren van 
evenementen en gelegenheden, waar Nereïden en oud-leden nader tot elkaar komen en waar 
het belang van het blijven ondersteunen van onze prachtige Vereeniging wordt uitgedragen, zijn 
belangrijk.
 Werd 20 jaar geleden de wereldtitel in de dubbel-vier veroverd (Bled) door de heren Van 
den Eerenbeemt, Kelderman en Arisz, klonk dit jaar wederom het Wilhelmus langs de roeibaan. 
Femke Dekker en Nienke Kingma wonnen goud in de vier-zonder om vervolgens op de afsluitende 
dag van het wereldkampioenschap in het Poolse Poznan tevens brons te pakken in de acht. Een 
prachtig resultaat van deze dames in dit postolympische seizoen.
 Graag attendeer ik u op de mogelijkheid uw opmerking, roeiverhaal of  beschouwing in te 
sturen naar de redactie via magazine@nereus.nl.

Ik wens u veel leesplezier.

Ioe Hikemelaya!
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WK Poznan: gOud en tweemaal BRONS

Goud dames vier-zonder
Femke Dekker en Nienke Kingma zorgden voor een 
daverend succes door op de eerste finaledag van het 
wereldkampioenschap de wereldtitel in de vier-zonder 
te veroveren. In Luzern lieten deze dames al zien over 
een goede snelheid te beschikken, maar daar ontbraken 
nog enkele geduchte tegenstanders. In de WK-finale 
leidde het kwartet echter van start tot finish, met 
de gouden medaille als resultaat. In een gesprek met 
Kingma vroeg het Nereus Magazine hoe het voelt 
om wereldkampioen te zijn: “Ja, dat is echt geweldig. 
In Luzern voeren we een heel goede race en wonnen 
daarmee goud. Omdat het startveld op het WK niet 
hetzelfde zou zijn en bepaalde landen in dit nummer 
gewoonlijk erg sterk voor de dag komen, hebben we 
ons van tevoren niet rijk gerekend. De plaatsingsrace 
roeiden we met een harde tegenwind en wonnen 
desondanks van de fysiek sterkere Amerikanen. Toen 
er voor de finale een fijne meewind blies, lagen we vol 
zelfvertrouwen aan de start.” 

Brons damesacht
Een dag later maakten deze twee succesvolle Nereïden 
hun opwachting in de finale van damesacht. In een 
spannende race kon de acht het tempo van de Olympisch 
kampioenen uit de Verenigde Staten niet bijhouden 
en kwamen de Roemenen in het laatste kwart nog 
over de Nederlandse acht heen. Derhalve brons voor 
Nederland. Deze landen stonden in Peking ook al op 
het podium, toen was er zilver voor Dekker en Kingma.  
Kingma: “Na een dramatisch slechte voorwedstrijd 
geloofden we niet echt meer in een medaille. Femke, 
Jacobine (Njord, red.) en ik hebben in de aanloop naar 
het WK geprobeerd onze ervaringen over te brengen 
aan de onervaren roeisters in de ploeg. Dat we met zo’n 
ploeg toch in staat zijn geweest een medaille te winnen 
was een verrassing en geeft veel vertrouwen voor 
Londen 2012.” De roeister van Dames 2002 nuanceert 
vervolgens haar ambities: “Londen is nog heel ver weg. 
Ik vind het roeien nu nog ongelooflijk leuk, maar er 
kan veel gebeuren in de tussenliggende periode. Ik stel 
liever doelen op korte termijn en heb mijn zinnen gezet 

op een uitzending naar het WK in Nieuw-Zeeland 
volgend jaar. Omdat het wereldkampioenschap pas 
begin november gehouden wordt, delen we dit seizoen 
op in twee delen: het World Cup seizoen, dan even een 
rustperiode en vervolgens beginnen we met de opbouw 
naar de strijd om de wereldtitels aan de andere kant van 
de wereld.”

Brons Holland Acht
Het afsluitende nummer is traditioneel de race van de 
mannenachten. Na de bronzen medaille in Luzern, 
moest het oranje octet met Diederik Simon, Jozef 
Klaassen en Robert Lücken deze plek verdedigen op 
het WK. In de finale roeiden zij een sterke race achter 
de Duitsers (goud) en de Canadezen (zilver). De 
heren werden tot op de lijn bedreigd door de Polen, 
maar wisten hen in de eindsprint 0.08 seconden voor 
te blijven. Robert Lücken won hiermee op zijn eerste 
WK gelijk een medaille. 

Dames twee-zonder
Als reserves van damesacht maakten Olivia van Rooijen 
en Wianka van Dorp (De Maas) kennis met het roeien 
op het hoogste niveau: na het knappe brons op het 
SB-WK, eindigden zij in Polen op de veertiende plaats 
in de twee-zonder. 

Coachend succes
De roeisuccessen van de dames kwamen tot stand onder 
leiding van bondscoach Susannah Chayes. De Holland 
Acht werd naar het brons gecoacht door voormalig 
hoofdcoach David McGowan. De lichte mannenacht, 
die eveneens brons behaalde, werd begeleid door 
Daniel Paarlberg en Jan Klerks. 
 Als hoofdcoach van de Italiaanse dames was 
Josy Verdonkschot succesvol met een zilveren plak 
in de LW1x. De Italiaanse W4x werd vierde. Michiel 
Bartman reisde met de Amerikaanse lichte mannen 
dubbel-vier naar Poznan en behaalde een zesde plaats. 

Deze zomer was de Maltabaan in het Poolse Poznan voor de eerste keer gastheer van het 

senioren wereldkampioenschap. De leading ladies van Thetis, Dekker en Kingma, waren uiterst succesvol en 

veroverden zowel de wereldtitel in de dames vier-zonder als een bronzen plak in de acht.

tim bouwmeester |
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WK Poznan: gOud en tweemaal BRONS

 De bronzen Holland Acht, met Jozef Klaassen en Diederik Simon (bovenste rij, uiterst rechts) en Robert Lücken (onderste rij, 

rechts) (foto: Rogier van Steennis / NLroei)

 De bronzen damesacht, met Nienke Kingma en Femke Dekker (resp. op positie zes en acht) (foto: Rogier van Steennis / NLroei)
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“Wij traden op in het land met onze indoor 
trainingen”

Gisteren reed hij nog op een oranje stadfiets van Nederlandse makelij langs de boorden van 

de Hudson en dronk hij thee met de burgemeester van New York. Vandaag echter fietst de voorzitter van de 

KNRB, onberispelijk in pak, gewoon weer op de vouwfiets door Amsterdam. Op een steenworp afstand van de 

faculteit waar dit rijzige heerschap werd opgeleid tot meester in de rechten neemt Eric Niehe graag de tijd om 

met het Nereus Magazine om de tafel te zitten.

tim bouwmeester | 

Het is niet voor het eerst dat een Nereïd de 
voorzittershamer ter hand neemt. De allereerste 
voorzitter van de roeibond, opgericht in 1917, was dr. 
Meurer: den Pruus. Nadien werden Hendrix, Bruyn 
en Van der Ploeg geïnstalleerd. Jaap Gmelich Meijling 
(’77-’83) en Jan Steinhauser (’89-’97) behoren tot 
Niehes meest recente voorgangers.
 
Weg naar het roeien
Na een scala van sporten te hebben geprobeerd, koos 
Eric uiteindelijk voor het roeien, bij RIC: “Een sport 
waarbij je kunt zitten en weinig hoeft te kijken.” 
Als Amsterdamse jongen was het een logische stap 
om zich vervolgens aan te sluiten bij de leidende 
studentroeivereniging van het land. In 1963 haalde 
Nereus al zijn zonen bij het Amsterdams Studenten 
Corps vandaan, evenals het toen nog separate Thetis 
dat met haar dochters deed bij het AVSV. Via het 
dispuut ENERGIA zette Niehe zijn vervolgstappen 
in het roeien en niet zonder resultaat. Op zijn erelijst 
prijken onder meer een tweetal Varsity overwinningen, 
zeven nationale titels en een bronzen medaille van 
de wereldkampioenschappen. Wat zo’n lijst echter 
niet onthult, zijn de keren dat het niet lukte om aan 
het erevlot aan te mogen leggen en ook niet wat de 
basis is voor successen. Niehe: “Om tot dergelijke 
overwinningen te komen, is het ongelofelijk belangrijk 
dat je een team bent. Iedere roeier in de ploeg moet op 
hetzelfde moment het uiterste leveren. Samenwerken 
als team om het hoogst haalbare te behalen. Het moet 
in één keer goed, niet via herkansingen – zowel roeiend 
als studerend. Dat heb ik wel geleerd uit het roeien: you 
don’t get a second chance to make a first impression.”
 
Succes op het water
Na twee succesvolle roei-jaren – ongeslagen in de acht 
– wist Niehe samen met de eveneens getalenteerde 
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Ruud Stokvis een plek in de Oude Vier van 1965 te 
bemachtigen. Kloosterman, tweedejaars, Dekker en 
stuurman Wijtman maakten de ploeg compleet. De 
tegenstand op het Amsterdam-Rijnkanaal was stevig, 
doordat roeiers uit Utrecht en Delft uit Tokyo (OS 
’64) waren teruggekeerd met medailles. Vanuit die 
underdogpositie wist Nereus desalniettemin beslag 
te leggen op de gouden blikken. Het daaropvolgende 
seizoen werd andermaal het hoofdnummer gewonnen, 
nu met Luijnenburg in plaats van Dekker en Balt 
Korthals Altes op de stuurpositie. Ongestuurd ging 
deze vier naar het WK in Bled, thans Slovenië. In de 
finale roeide de Nereus-vier naar de bronzen medaille. 
“Wij lieten daarmee de goede Hongaarse vier achter 
ons. Jaren later, toen ik was geposteerd in Budapest als 
ambassadeur in Hongarije, heb ik nog met één van de 
roeiers uit die vier geroeid. Uiteindelijk mocht ik met 
hem in de boot stappen, zij het met enige sportieve 
rancune van zijn kant.” Over rancune gesproken, 
de omstreden Varsity van 1968 mag in dit licht niet 
onvermeld blijven. “Momenteel roei ik in een acht bij 
De Maas met één van die jongens uit de Laga-vier. Over 
die finale kunnen we nu grappen maken en lachen, maar 
het blijft een onterecht verlies met een onbevredigend 
gevoel. Bonhomie met de toenmalige kamprechter zal 
er echter niet zijn.”
 
‘Bloemendal babe’
Niehe heeft geroeid onder zowel Bloemendal als 
Wartena. “Deze twee grote namen als het gaat 
om coachen hanteerden verschillende stijlen. 
Eerstgenoemde hield er een wat zwaardere, intensieve 
stijl op na, terwijl Sjoerd Wartena het juist meer 
zocht in de ontspanning.” In zijn beginjaren op de 
ASR werd Niehe onder de hoede genomen van Willy 
Bloemendal. Vanuit zijn eerstejaarsacht bewandelden 
roeier en coach het pad naar de top. “Toen was het zo 
dat de coach met de roeiers meeging het volgende jaar 
in, maar ik geloof dat het tegenwoordig niet meer zo 
werkt.’’ Het groepje jongemannen dat onder professor 
Bloemendal trainde, werd door buitenstaanders de 
‘Bloemendal babes’ genoemd. “Ja, dat hadden we 
natuurlijk niet zelf bedacht, maar goed. Het bijzondere 
van die periode was de manier waarop wij onze indoor 
trainingen deden. Het was revolutionair te noemen 
dat wij, als grote, zware kerels, ritmische oefeningen 
deden. Tijdens onze krachttrainingen werden wij op 
de piano begeleid door de heer Schmüll. We gaven 
dan ook voorstellingen in het land, voor bijvoorbeeld 

mensen van het CIOS. Die kwamen dan kijken hoe wij 
invulling gaven aan onze training.’’

Verenigingsploeg versus bondsploeg
De laatste jaren valt er een trend waar te nemen dat 
roeiers uit de nationale equipe vroeger in het seizoen 
bij elkaar worden gezet. “In mijn tijd werden er 
eigenlijk louter verenigingsploegen uitgezonden naar 

Roeiloopbaan Eric Niehe

Eric Niehe voer in de Jonge Acht van 1963, waarmee hij aan 

het einde van het seizoen in Luzern het Junior Achten veld 

won. Vervolgens werd hij zesmaal op rij Nederlands Kampioen 

(1964-1969). In 1965 en 1966 won hij het hoofdnummer van 

de Varsity. Ook veroverde hij de Brussels Treaty Rowing Cup 

(1966). Later in het seizoen behaalde hij een bronzen plak op de 

Wereldkampioenschappen in Bled in de vier-zonder. In dezelfde 

formatie (met Stokvis, Luijnenburg en Kloosterman) veroverde hij 

een jaar later de Stewards Challenge Cup op Henley. In 1968 

maakte hij deel uit van de roemruchte Mexico-acht. Deze voltal-

lige Nereusploeg werd uitgezonden naar de Olympische Spelen 

en sloot het toernooi met een achtste plek af. 

Een interview met bondsvoorzitter Eric Niehe

internationale toernooien. Centrale trainingen met 
een equipe waren er niet. Of deze aanpak heeft gezorgd 
voor het uitzenden van de best mogelijke ploegen valt 
te betwijfelen. Maar in de huidige tijd denk ik dat 
het niet meer mogelijk is om verenigingsploegen in 
grote nummers uit te zenden.” Gaat dit niet ten koste 
van het niveau op de vereniging? “We moeten hierin 
als roeibond een middenweg vinden. De rol van de 
vereniging valt niet te onderschatten. Met name de 
voorjaarsklassiekers zijn belangrijk voor hen, daar 
moeten we zoveel als mogelijk niet aan tornen. Aan de 
andere kant heb je ook een langere aanloop nodig in de 
voorbereiding op het internationale seizoen om mee te 
kunnen doen om de prijzen.”

Positie van de roeibond
Er zijn door het NOC*NSF richtlijnen opgesteld 
waaraan sportbonden moeten voldoen om in 
aanmerking te komen voor een bepaalde status (hetgeen 
invloed heeft op de hoogte van subsidies e.d.). De 
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 Indoortraining onder leiding van de heer Schmüll, met op de achtergrond driftig aantekeningen makende 

toeschouwers. De linker Nereïd is Eric Niehe

 Bloemendals Oude Vier 1965: Dekker, Stokvis, Niehe, Kloosterman en stuurman Wijtman (niet op de foto)
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KNRB is voor topsport een tweesterrenbond en voor 
breedtesport met één ster gedoteerd; dit hangt samen 
met het relatief lage aantal leden: minder dan 40.000. 
Niehe maakt zich hierover niet al te veel zorgen: “Wij 
zijn weliswaar op één ster gewaardeerd, maar dat vertelt 
ook niet het hele verhaal. De roeibond loopt voorop 
als het gaat om bijvoorbeeld het presenteren van de 
jaarcijfers. Dat gebeurt bij ons in maart en dat mag 
vroeg genoemd worden. Daarbij levert het onderdeel 
roeien op Olympische Spelen steevast een solide aantal 
medailles op en ook bij wereldkampioenschappen 
scoren we goed. Wij delen de ambitie van de landelijke 
Olympische sportkoepel om in 2012 bij de top-10 
landen te eindigen. Een succesvol roeitoernooi is 
daarvoor essentieel. Men is zich bij het NOC*NSF 
tevens bewust van de bestuurlijke kracht van zowel 
de roeibond als de verenigingen. Dat zijn belangrijke 
kwaliteiten die zeker bijdragen aan het positieve imago 
van onze sport.”
 
Ambities
“Het verbreden van de basis van de roeisport behoort tot 
onze ambities. Zo bieden wij onder meer een lespakket 
aan om scholieren in aanraking te laten komen met 
onze sport. Wat ook aan de populariteit zou kunnen 
bijdragen is het creëren van helden in de sport. De 
sport meer een gezicht geven. Zowel verenigingen als 
de roeibond kunnen hieraan hun bijdrage leveren door 
onze toproeiers en –roeisters naar voren te schuiven. 
Nico Rienks is een goed voorbeeld hiervan, maar we 
hebben natuurlijk ook onze Simon en Bartman en wat 
de denken van de gouden lichte dames dubbel-twee 
van Peking.”
 “Een andere ambitie die wij als roeibond voor 
ogen hebben, lijkt misschien voor de hand liggend maar 
is van wezenlijk belang: medailles op internationale 
toernooien. Daartoe draagt, hoop ik, ook het 
binnenhalen van eindtoernooien in Nederland bij. 
Tijdens het FISA congres deze zomer na afloop van het 
WK in Poznan kregen wij het wereldkampioenschap 
van 2014 voor senioren toegewezen. Aanvankelijk was 
er een afkeurend geluid te horen van de Britten over 
onze kandidaatstelling. Dat bleek te maken te hebben 
met een negatieve ervaring met de Bosbaan door de 
Britse performance director David Tanner, in de 70-er 
jaren! Daarvóór was ik reeds met de wethouder van 
Sport van de gemeente Amsterdam, Carolien Gehrels, 
en de voorzitter van NOC*NSF, Erica Terpstra, naar 
Lausanne gereisd om daar te praten met de president 

van de FISA, Denis Oswald. De uiteindelijke stemming 
over de toewijzing van het WK heeft Nederland 
vervolgens met slechts één onthouding gewonnen,” 
vertelt de lachende bondsvoorzitter.

Eric Niehe zwaait deze maand af bij het Ministerie 
van Buitenlandse Zaken, na een lange internationale 
carrière. Tot twee keer toe was hij gestationeerd in 
New Delhi en in de tussenliggende periode bekleedde 
hij posten in Ierland en Hongarije. Zijn laatste post 
was het ambassadeurschap in India, Nepal en Bhutan. 
Het voorbije jaar was hij projectleider van New York 
400, de lustrumviering ter ere van de aankomst van 
Henry Hudson, toen in Hollandse dienst met zijn 
VOC-schip de ‘Halve Maen’, bij het stuk land dat 
zou uitgroeien tot de metropool die het heden ten 
dage is. Afsluitend vertelt de praeses van de roeibond, 
onderwijl hij de serveerster complimenteert over de 
aanwezigheid van Indiase darjeeling thee: “De cirkel is 
nu wel rond. Ik heb aan Nereus uiteraard het roeien te 
danken, waarmee ik de kans heb gekregen wat van de 
wereld te zien. Dat heeft op zijn beurt een belangrijke 
bijdrage geleverd aan mijn werkende leven. En dankzij 
mijn diplomatieke loopbaan ben ik weer bij het roeien 
terechtgekomen.”

De foto’s op pagina 10 zijn beschikbaar gesteld door het 
Universiteitsarchief. 
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martin monnickendam, Amsterdams kunstschilder

Oud-Nereïden: na roei- en studietijd vertrekt het 
merendeel uit Amsterdam. Het werk bepaalt vanaf 
dat moment waar je woont. Van stadsmens word je 
onthutsend snel Provinciaal(tje). Je bezoekt zo nu en 
dan eens de grote stad, om een echt net pak kopen,  of 
om met de kinderen naar de apies in Artis te kijken. Een 
andere keer ga je naar het Concertgebouw, een museum 
of misschien zelfs een Nereusreunie. Zo gingen wij 
naar een expositie, die ons was aangeraden, in het oude 
hoofdkantoor van de Handelmaatschappij (voorganger 
ABN) aan de Vijzelstraat. Sedert kort is het Stadsarchief 
in dat karakteristieke gebouw van architect K.P.C. de 
Basel gevestigd. Zoals bekend is een groot gedeelte van 
ons Nereus-archief daar opgeslagen.
 De expositie was gewijd aan Martin 
Monnickendam, aangeduid als Amsterdams 
impressionist, maar eigenlijk niet in een hokje te 
plaatsen. Voor mij een volkomen onbekende, maar 
in het begin van de twintigste eeuw zeer gevierd en 
bekender dan Breitner. We liepen zo’n beetje tussen de 
wanden met schilderijen, toen mijn vrouw opeens riep: 
“Heb je dit gezien? Het schuitenhuis van Nereus.” Er 
hing een kleine aquarel van ons eerste botenhuis bij de 
GovertFlinckstraat. Geen roeiboot voor de loods, maar 
een zeilboot, waarschijnlijk de “Tjotter Fly”, waarmee 
destijds nog wat zeilprijzen zijn gewonnen. Op zijn 
minst een ontdekking: een schilderij van Nereus. 
Enigszins opgewonden liet ik een afdruk uitprinten, 
en toen bleek nota bene dat er meer roeischilderijen 
en -tekeningen door Monninckendam waren gemaakt. 
Grote vraag: “Wie was deze schilder en wat was zijn 
band met roeien?” 
 Zijn voorouders waren Duitse Joden uit de 
omgeving van Wiesbaden. Eind achttiende eeuw 
vestigde Gabriel Mozes zich in Monnickendam. Hij 
wordt marskramer, verkrijgt burgerrechten en neemt, na 
verhuizing naar Amsterdam, de naam Monnickendam 
aan. Zijn broer Markus, noemt zich Monnikendam 
(zonder c), de voorvader van de componist Marius 
Monnikendam. De nakomelingen van Gabriel 
wonen enige generaties vrijwel ononderbroken in 
Amsterdam. 

 In 1874 wordt Martin – Meyer ben Nathan – 
Monnickendam geboren. Het gezin behoorde tot de 
gegoede burgerij. Zijn vader was als kiezer geregistreerd, 
en dat kon alleen als je een behoorlijke som belasting 
betaalde. Martin ging naar de H.B.S., waar hij echter 
meer “poppetjes” tekende, dan zat op te letten. Dat 
gebeurt nog steeds op scholen, maar - zeker in die tijd 
- was het bijzonder dat zijn vader zijn talent herkende.
Hij werd naar tekenles gestuurd, als voorbereiding op 
het toelatingsexamen voor de Rijks Academie voor 
Beeldende Kunsten. Op zijn zestiende ging hij naar 
de Academie, die hij in 1894 met getuigschrift verliet. 
Hij is drie keer opgegaan voor de Prix de Rome, een in 
die tijd zeer prestigieuze prijs voor jonge schilders. De 
laatste keer werd hij tweede. Teleurgesteld haalde hij 
dit zilver nooit op (deden Simon c.s. niet iets dergelijks 
op de E.K. in Amsterdam in 1937?).
 In korte tijd kreeg hij succes, verkocht goed, 
waardoor hij ook in de betere kringen kwam te verkeren. 
Hij bezocht soirees en ontvangsten en, minder deftig, 

Op een expositie in het nieuwe Stadsarchief aan de Vijzelstraat kwam de voorliefde voor 

de roeisport van de Amsterdamse kunstschilder Martin Monnickendam aan het licht. Meerdere malen bleek de 

ASR Nereus een inspiratiebron voor de veelzijdige kunstenaar. Evert Constandse dook het archief in en schetste 

een beeld van de levensloop en beweegredenen van een vergeten talent. 

evert constandse | 
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martin monnickendam, Amsterdams kunstschilder

 Aquarel “Oude roeivereniging Nereus aan de Amstel” (1907)

 Schets van de Nereusvlag. Bijschrift van de schilder: rand om Nereus - meest wit - krans groen - roeispanen [..] geel - 

vlag paarsrood - bordeauxr.
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de feestjes in het “Hol van Jopie”. Jopie was een vriend 
van de Academie die als levensgenieter en bohemien 
door het leven ging. Op zo’n feestje leerde hij Alice 
Mouzin kennen. In 1906 trouwden zij. Een gemengd 
huwelijk, in die tijd zeer uitzonderlijk. Zijn ouders 
waren othodox, hijzelf meer liberaal, maar Alice was 
protestant.
 Monnickendam schilderde en tekende - met 
toepassing van alle denkbare technieken - eigenlijk 
alles: portretten, stadsgezichten, stillevens, interieurs 
en ….. de “Roeiwedstrijden op de Amstel”. Volgens de 
pers liet hij zich hierin van zijn beste zijde zien: “ Op 

zijn kleurrijkst;… sterke compositie met dringende 
menschen, teruggehouden door de bereden agenten, 
onder zwaar geboomte; …nieuwsgierigen op een 
schuitenhuis; dienstmeid met waterplassende jochies…; 
op het water de kampende gieken, ... en het geheel 
gestoffeerd door vlaggen en wimpels.”
 Waarom dat roeien? Hij verdiende zijn geld, 
behalve met portretten, ook met het tekenen van diverse 
actualiteiten,  voor de “Amsterdammer, Weekblad voor 
Nederland”. In een discussie met de redactie schrijft 
hij: “ Wanneer ik uw aanwijzingen volg, zien mijn 
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het midden het botenhuis van Nereus, verscheidene 

vlaggen in de top (De Nederlandse, Amsterdamse, 

Nereus- en Laga-vlag) en onmiskenbaar het 

Amstelhotel in de verte

tekeningen er precies zo uit als van anderen. Het was 
steeds mijn doel niet te tekenen zoals die anderen; 
zodat ik u in overweging geef een ander te zenden naar 
de Roeiwedstrijden”. 
 Hij verdedigt zijn artistieke vrijheid met succes 
en gaat naar de Varsity. Dit verklaart zijn band met 
het roeien, met als resultaat de vele roeitekeningen, 
waarvan enkele, die ons het meest aanspreken, zijn 
afgebeeld in dit Magazine. 
 Toen de oorlog uitbrak verminderde het aantal 
opdrachten snel en kreeg hij het veel moeilijker, 

bovendien ging zijn gezondheid achteruit. Hij overleed 
in 1943 aan longontsteking; “net op tijd”. De bezetter 
had tot dan toe zijn werk (nog) als werk van zijn 
echtgenote beschouwd. Na de oorlog was zijn naam 
compleet in de vergetelheid geraakt, maar zijn werk 
was gespaard en grotendeels in bezit van zijn twee 
dochters.
 Zonder de bijzondere inzet en 
doorzettingsvermogen van Ruud van Helden (Aegis 
1964) was Monninckendam waarschijnlijk nooit meer 
uit deze vergetelheid onttrokken. Als jongetje was 
Van Helden gefascineerd door een schilderij dat zijn 
vader had. Het is een soort levenswerk geworden om 
het werk van Monnickendam weer in de belangstelling 
te krijgen. In delicaat contact met de dochters is de 
collectie beschreven en in een stichting ondergebracht. 
Deze is ter beschikking gesteld aan het Joods Historisch 
Museum en aan het Amsterdams Historisch Museum. 
Verder zijn er zo’n 700 tekeningen ondergebracht 
bij het Stadsarchief. Vervolgens heeft Van Helden 
het boek “Hommage aan Martin Monnickendam”  
samengesteld en geschreven. Dat alles was net klaar 
toen ik de expositie in het gemeente-archief bezocht. 
Zonder Van Helden hadden wij nooit geweten dat er 
een schilderij van Nereus was; zonder zijn hulp was dit 
stukje nooit tot stand gekomen.

De Stichting “Vrienden van de schilder Martin 
Monnickendam” heeft Nereus vrijgesteld van afdracht 
van auteursrechten; waarvoor grote dank.  
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’Was ik nou stuurboord of bakboord?’ 

Viering van het vijftiende Thetislustrum

Bestaat er zoiets als het collectief geheugen van Thetis? En waar zou dit dan uit bestaan? 

In 1971 ging Thetis op in een gemengd Nereus, Miek van Ham kan er prachtig over vertellen. Intussen hebben 

honderden roeisters die nog niet eens geboren waren ten tijde van de samensmelting oneindig veel blikken voor 

de A.S.R. Nereus gewonnen. Toch is Thetis nog altijd springlevend, de viering van het 15de Thetislustrum was 

daar een bewijs van.

frederique dormaar |

Op zaterdag 18 april 2009 vierde Thetis haar 15de 
lustrum. ´s Middags bestond er de mogelijkheid om 
te roeien op de Amstel. Ondanks de wind, was het 
een stralende dag voor de tijd van het jaar. Dames ´92 
stal de show door in hun originele wedstrijdjassen te 
verschijnen. Op het vlot van roeivereniging De Hoop 
was het voor sommigen weer even wennen. ̀ Was ik nou 

van een catwalkparade van alle bliktrekkers op 
wereldkampioenschappen en Olympische Spelen. 
Daarna volgde het welkomstwoord van praeses tabulae 
Sanne van Muijden, die de avond vakkundig en met 
veel humor leidde.
  Ruim 130 dames aan drie lange, feestelijk 
gedekte tafels. Het was een prachtig gezicht. Tussen 
de gangen door vertelden achtereenvolgens Miek van 
Ham, Myrthe Sonneveld en Marit van Eupen over hun 
gevoel bij Thetis. Een mooi moment was toen Miek 
van Ham namens alle Theteïden aan Kirsten van der 
Kolk en Marit van Eupen een zilveren hanger met het 
Thetiswapen uitreikte. Dit voor hun uitzonderlijke 
prestaties en de belangrijke rol die zij binnen Thetis 
spelen. Traditiegetrouw mocht Nereus-praeses Youri 
van Berkel de avond afsluiten en dat verliep niet 
helemaal zonder slag of stoot…
  Het Thetislustrum is niet alleen een bewijs 
geweest van hoe diep Thetis in de geest van roeisters 
zit gegrift. De viering was vooral een overlevering om 
de herinnering aan ruim een eeuw vrouwenroeien op 
Nereus levend te houden. Het lustrum als het collectief 
geheugen van Thetis in een notendop.
  Tot slot wil ik Hylkia van Drooge, Esther 
Griffioen, Miek van Ham, Anneke Hogeweg , Pleuni 
Hooijman, Tamar Huppes, Pauline Luijnenburg en 
Laetitia Siegelaar bedanken voor de organisatie van het 
lustrum.

stuurboord of bakboord?` `Weet je dat niet meer!?!` 
Ook het instappen bleek een uitdaging op zich. 
Uiteindelijk gleden een dubbel-vier en drie achten over 
de Amstel richting Nereus, alwaar uitgebreid de tijd 
werd genomen voor een stop. Het krachthonk werd 
bewonderd, Marit van Eupen en Marijke Kraayenburg 
serveerden koffie en thee en op het vlot deden de 
Theteïden zich in het zonnetje tegoed aan de zelf 
gebakken appeltaart van Pleuni Hooijman.
  ´s Avonds vond het blikkendiner plaats op N.I.A., 
de sociëteit van ASC/AVSV. Bij binnenkomst werden 
de gasten niet alleen getrakteerd op een indringende 
en voor N.I.A. oh zo typerende bierwalm, maar ook op 
een glas Thetisroze Prosecco.
  Laura Posthuma en Pauline Heijblom 
luidden de avond in met de becommentariëring 
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Hoofdcoaches
Het seizoen werd afgesloten met veelbelovende 
coaching voor het nieuwe jaar. Met veel vertrouwen 
wordt begonnen aan het nieuwe seizoen met vier 
professionele hoofdcoaches. Peter Kolsters coördineert 
de lichte heren, Diederik Diercks de dames. Mark 
Emke zal de ouderejaars zware heren onder zijn hoede 
nemen en Diederik Simon is aangesteld als Technisch 
Directeur. Hij is daarmee eindverantwoordelijke voor 
alle ploegen, maakt in samenwerking met de andere 
coaches de trainingsprogramma’s en is nauw betrokken 
is bij de selecties en coaching van de eerstejaars 
ploegen. 

125 jaar boek
De voorbereidingen op het 25ste lustrum van Nereus 
zijn reeds in volle gang; zo ook de vervaardiging van 
het boek ‘125 jaar Nereus’. De redactie is op zoek 
naar foto’s en ander beeldmateriaal dat de ASR de 
afgelopen één-en-een-kwart eeuw heeft voortgebracht. 
Hoewel de verscheidene archieven in Amsterdam en 
omgeving een heleboel informatie verschaffen, vraagt 
de redactie u om ook in uw eigen archieven te duiken, 
opdat vooralsnog onbekend maar waardevol materiaal 
een plaats kan krijgen. U kunt de digitale bestanden 
in het beeldarchief plaatsen (http://www.nereus.nl/
beeldarchief) of contact opnemen met de redactie 
(125jaarboek@nereus.nl). 

Uitbereiding vloot
Afgelopen jaar werd de vloot uitgebreid met drie 
boten. De dubbel-twee waarin Marit van Eupen en 
Kirsten van der Kolk goud behaalden in Peking, 
werd aangekocht om het groeiend aantal lichte dames 
op Nereus te ondersteunen. De boot behield haar 
oorspronkelijke naam: Ioehoe Hikemelaya. Een zware 
twee-zonder werd aan de vloot toegevoegd, vernoemd 
naar Adri Middag. Oud-Nereus schonk ten slotte een 
acht, waarin dames en lichte heren zullen roeien. Het 
schip werd gedoopt door en vernoemd naar Marit van 
Eupen. 

Gebouw
Er is veel aan de veiligheid in en rondom het gebouw 
gedaan. Er is een nieuw alarmsysteem geïnstalleerd, 
alsook een brandmeldinstallatie. Alle deuren hebben 
een noodsluiting gekregen en het gebouw is voorzien 
van noodlicht, brandblussers en haspels. Er is veel 
schilderwerk verricht en groot onderhoud gepleegd 
aan het noordvlot. De perrons, de betonnen omloop 
aan de waterkant, zijn aangepakt. Een nieuwe toplaag 
bleek noodzakelijk en de nieuw geboorde gaten zullen 
het water laten weglopen, waardoor rotting van de 
loodsdeuren en kozijnen zal worden voorkomen. Er is 
nieuwe afzuiging geplaatst in de wc’s en kleedkamers. 
Daarnaast is de gebruikelijke hoeveelheid aan klein 
onderhoud aan het gebouw gepleegd. 

KNSRB
De KNSRB werd het afgelopen seizoen zeer kundig 
geleid voor Gijs Vermeulen. Mede door zijn inzet 
zijn ook de Nereïden Sander van der Berg (quaestor 
’03/’04) en Daniel Paarlberg (ab actis ’06/’07) onlangs 
tot het KNSRB-bestuur toegetreden. Vermeulen heeft 
zijn taak als president overgedragen en zal de komende 
jaren als Permanent Commissaris de continuïteit in en 
het contact tussen Nereus en de KNSRB bewaken. Hij 
neemt daarmee de taak over van Thomas Dirksmeier 
(praeses ’03/’04). 

Amsteldijk in het kort
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Woord van de praeses

Waarde (oud-) Nereïd, geachte lezer,

Het roeiseizoen 2008-2009 van de A.S.R. Nereus 
was een seizoen waarin veel is gebeurd. Het was een 
leerzaam jaar, misschien wel een opbouwend jaar. Door 
het vertrek van de coördinator bij de sectie dames in 
augustus en het vertrek van de coördinator heren in 
januari (beiden in dienst getreden van de K.N.R.B.) 
viel tijdens het afgelopen seizoen een groot deel van de 
structuur weg. Dit was vooral aan het begin van het 
seizoen duidelijk merkbaar aan de resultaten, zeker 
bij de doorgaans dominerende eerstejaars ploegen. 
Pas tegen het eind van het seizoen, en vooral tijdens 
de internationale eindtoernooien in de zomer, vielen 
de puzzelstukjes allemaal op hun plaats. Veel prachtige 
overwinningen, met als hoogtepunt twee kersverse 
wereldkampioenen in de dames vier-zonder, waren het 
resultaat. 
 Achter de schermen zijn er grote stappen gemaakt 
in de professionalisering, de coaching, de veiligheid 
binnen het gebouw, de werving voor de Oud-Nereus 
fondsen en tenslotte bij het digitaliseren van het 
archief. Daarnaast is er een sociëteitsweek in het leven 
geroepen en is het Algemeen Reglement (waarvan de 
laatste versie nog van de typemachine afkomstig was) 
aangepast aan de huidige tijdgeest.
 Naast de vele leuke en mooie momenten van het 
afgelopen jaar waren er ook mindere momenten. Zo 
wist Nereus voor het eerst in jaren geen blik te trekken 
op een nationale wedstrijd, de Z.R.B., raakten we Ernst 
& Young kwijt als hoofdsponsor en behaalden we de 
tweede plaats bij de AEGON bestuursbokaal.
 En natuurlijk waren er de momenten die veel 
verdriet binnen de vereniging losmaakten. Zo was er het 
ongeluk van Frans Simmes na de Husk Carpit Noctem. 
Frans is inmiddels gelukkig weer goed hersteld. Op drie 
oktober jl. werd Nereus weer hard geraakt, ditmaal 
met zeer betreurenswaardige afloop. Saskia Koster, 
nog maar net begonnen aan de afroeiperiode en aan 
wat misschien wel de mooiste tijd uit haar leven had 
moeten worden, werd door een auto ongeluk ruw van 
ons weggerukt.
 Het wedstrijdroeiseizoen 2008-2009 was er, met 
precies 100 blikken, een met ups en downs. Desondanks 
vielen er drie nationale titels en één wereldtitel op 
de ergometer te noteren en elf nationale titels en één 
wereldtitel in de boot.
 Door het vertrek van de coördinatoren 
Eggenkamp (sectie dames) en het vertrek van 

McGowan (sectie heren) viel een groot deel van de 
coachstructuur weg. Dit was vooral aan het begin van 
het seizoen duidelijk merkbaar aan de resultaten van 
de eerstejaars ploegen. Uiteindelijk behaalden alle 
eerstejaars ploegen toch een beginnelingenblik. De 
middengroep presteerde naar behoren. Hoogtepunten 
waren de ARB en de NSRF Slotwedstrijden, met 
respectievelijk zeventien en zestien blikken.
 Op het WK onder 23 jaar in Racice (Tsjechië) 
was Nereus met dertien van de 32 atleten ruim 
vertegenwoordigd. Uiteindelijk resulteerde dit in een 
bronzen medaille voor de Nereus/De Maas combinatie 
(Van Rooijen/Van Dorp) in de W2-. De overige 
ploegen behaalden drie keer een vierde plek, twee keer 
een zevende plek en één keer een tiende plek. 
 Op het WK in Poznan behaalden vier boten een 
medaille, en bij al deze boten waren Nereïden betrokken. 
De lichte herenacht behaalde onder leiding van Daniel 
Paarlberg een bronzen medaille. De herenacht met aan 
boord Simon, Klaassen en Lücken en onder leiding van 
Dave McGowan, behaalde ook een bronzen medaille. 
 De damesacht met aan boord Dekker en Kingma 
en onder leiding van Suzannah Chayes behaalde ook al 
een bronzen medaille. Tenslotte bleek het hoogtepunt 
van het jaar verzorgd te worden door de dames vier-
zonder met aan boord wederom Dekker en Kingma. 
Zij wonnen overtuigend hun veld en werden daarmee 
wereldkampioen!
 Het competitieroeien blijft bijzonder goed gaan. 
Er waren twintig eerstejaars competitieploegen die 
samen zeventien blikken wisten te trekken. Het blijkt 
een zeer goede vorm van roeien voor leden die minder 
fanatiek willen roeien. Ook levert het jaarlijks een grote 
groep zeer enthousiaste leden op die, bijvoorbeeld in de 
organisatie van evenementen, graag betrokken blijft bij 
Nereus. Het ouderejaars competitieroeien spitst zich 
vooralsnog voornamelijk toe op clubacht roeien, maar 
ook in scullboten wordt steeds meer geroeid. Afgelopen 
jaar was vooral de dames clubacht zeer succesvol en wist 
veel wedstrijden te winnen.
 Naast het roeien is Nereus toonaangevend door 
de grote hoeveelheid evenementen die het jaarlijks 
organiseert. De Heineken Roeivierkamp, de Husk 
Carpit Noctem, de NK Indoorroeien, de ThetisSprint, 
het Rondje IJsselmeer, en de tweedejaars roeidag. Dit 
jaar werd daar een serieus en zeer succesvol evenement 
aan toegevoegd: de sociëteitsweek. Een week waarin 
alle facetten van Nereus worden belicht. Een week 
waarin wedstrijdroeiers en competitieroeiers samen 

youri van berkel
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Woord van de praeses

met oud-leden kunnen genieten van al het mooie dat 
Nereus te bieden heeft. 
 Daarnaast was Nereus, door de verbouwing 
van De Hoop, huisvester van de Novembervieren, 
de Tweehead en de Skiffhead, waardoor Nereus 
het afgelopen seizoen een enorm aandeel had in de 
nationale wedstrijdkalender.
 Het moeilijke economische tij heeft ook 
zijn weerslag op Nereus. De nieuwe sponsor van 
de competitie sectie, de ING, verminderde zijn 
sponsorbedrag met twintig procent en (Partner in 
Sports) Ernst & Young besloot het aflopende contract 
niet te willen verlengen. Ook kleinere sponsoren bleken 
minder happig, maar waren evenwel bereid hun steentje 
bij te dragen. Het contact met hoofdsponsor Heineken 
was onverminderd goed. De zoektocht naar nieuwe 
hoofdsponsoren gaat ook volgend jaar onverminderd 
door. Een nieuwe opzet van de sponsorcommissie, met 
een duidelijker mandaat en meer verantwoordelijkheid, 
zal hier zeker bij helpen.
 De KNSRB, het orgaan van de zeven corporale 
studentenroeiverenigingen en organisator van onder 
andere de Varsity, werd het afgelopen seizoen zeer 
kundig geleid voor Gijs Vermeulen. Mede door zijn 
inzet zijn ook de Nereïden Sander van der Berg (quaestor 
’03/’04) en Daniel Paarlberg (ab actis ’06/’07) tot het 
KNSRB-bestuur toegetreden. Vermeulen heeft zijn 
taak als president overgedragen en zal de komende 
jaren als Permanent Commissaris de continuïteit in 
het contact tussen Nereus en de KNSRB bewaken. Hij 
neemt daarmee de taak over van Thomas Dirksmeier 
(praeses ’03/’04). 
 Zoals ieder jaar werd er ook dit jaar weer een 
aantal mensen in het zonnetje gezet en onderscheiden 
voor hun bijzondere bijdragen aan de ASR Nereus. 
Ivo Snijders, Sarah Siegelaar en het bestuur ’08/’09 
werden geavunculeerd. Aron Beekman werd vanwege 
zijn enorme inzet voor Nereus benoemd tot Lid van 
Verdienste.
 Tenslotte zijn er het afgelopen jaar drie nieuwe 
boten aangekocht. Tijdens de intrainings ALV werd 
de winnende lichte dames dubbel-twee van Beijing 
herdoopt. Volgens velen een gouden aankoop. Bij de 
overdrachts ALV werden nog twee boten gedoopt: een 
zware twee-zonder (de A. Middag) en, geschonken 
door Oud-Nereus, een damesacht (de M. van Eupen).
 Voor het seizoen 2009/2010 zijn maar liefst 
vier betaalde krachten aangesteld. Diederik Diercks 
en Peter Kolsters, beiden al succesvol coach op Nereus, 

zullen respectievelijk de dames en lichte heren sectie 
gaan coördineren. Ook is Mark Emke, voormalig 
bondscoach, aangetrokken. Hij zal de topgroep zware 
heren coördineren en krijgt de verantwoordelijkheid 
over de Oude Acht en de Oude Vier. Diederik Simon, 
winnaar van Olympisch goud, tweemaal Olympisch 
zilver en voormalig hoofdcoach op Nereus, is tenslotte 
ook nog aangetrokken. Hij zal de eerstejaars ploegen 
begeleiden en, als Technisch Directeur, het overzicht 
houden over alle ploegen en alle coaching op Nereus. 
Met het aanstellen van deze heren verzekert Nereus 
zich van vier ervaren en enthousiaste coaches die 
wedstrijdroeiend Nereus naar een hoger niveau 
kunnen tillen. Er zijn bij de roeiers en coaches dan ook 
hoge verwachtingen voor het volgend seizoen. Ook 
het aftredende bestuur heeft veel vertrouwen in de 
toekomst. 
 Rest mij nog alle Oud-leden, Vrienden van 
Nereus, sponsoren en andere personen die Nereus 
dit jaar hebben gesteund, te bedanken. Vooral al die 
vrijwilligers zonder wie Nereus nooit de resultaten zou 
behalen, of de evenementen zou kunnen organiseren, 
die Nereus tot de topvereniging maken die het nu is. 
Op naar de 127e strijd der Oude Vieren. Nereus wint 
de Varsity!

Ioe Hikemelaya!
Youri van Berkel
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Wedstrijdseizoen ’08-’09

Eerstejaars
Na een lange vorstperiode in de winter, kenden de 
eerstejaars achten een lastige start van het seizoen. 
Zowel op de eerste test, de Winterwedstrijden, als bij 
de openingsklassiekers op de Heineken Roeivierkamp 
en de Head of the River, konden de eerstejaars ploegen 
niet overtuigen. Bij gebrek aan professionele coaching 
was een deel van de vertrouwde Nereus begeleiding 
verdwenen en moesten de jonge coaches alles binnen 
hun macht in de strijd gooien om de roeiers te 
begeleiden. Met enige hulp van ervaren coaches wisten 
de ploegen echter allemaal in de loop van het seizoen 
het beginnelingenblik te halen en plaatsen te stijgen in 
de eerstejaars klassementen.
 Bij de zware mannen van 2009 werd door coaches 
Admiraal, Witteman en Kats gekozen voor het formeren 

Na het goud op de Spelen in Beijing werd er wéér Nereus goud behaald door Dekker 

en Kingma op de Wereldkampioenschappen in Poznan. Met een totaal van 100 overwinningen kenmerkte 

wisselvalligheid het seizoen van Nereus in 2008-2009. Na een blikkendieptepunt van nul overwinningen op de 

ZRB, kon op de ARB liefst 17 keer het Nereuslied worden aangeheven. Het blikkenrecord van afgelopen jaar 

(137), werd lang niet gehaald, maar de professionele coaching voor komend seizoen biedt een veelbelovende 

perspectief.

hendrik helmerhorst | 

van een acht en een vier. De acht werd bemand door 
Kilian van Rijn (bg.), Jochem Braakhekke, Luciano 
Zoon, Pim Monsma, Mathew Kleine Punte, Jan 
Christoph Vermeulen, Jasper Vleugels, Pal van Ogtrop 
(sl.) en stuurman Bing Loo. De heren begonnen in de 
achterste gelederen maar lieten gedurende het seizoen 
en met coachhulp van Diederik Simon zien dat zij in de 
A-finales thuis hoorden waarin zij goed mee streden en 
in het beginnelingenveld op de ARB ook blik wisten te 
veroveren.
 De gestuurde vier bestond uit Pyke Polderman 
(bg.), Folkert Hes, Joerie Zoon, Olaf Bakker (sl.) en 
stuurman Ewout Rischen. Ook zij hadden een moeilijk 
seizoen, waarin zij duidelijke progressie maakten maar 
een overwinning uit bleef.
 Zoals de eerstejaars ploegen in het verleden ook 
regelmatig gedaan hebben, sloten de eerstejaars zware 
mannen hun seizoen gezamenlijk af in het Club Eights 
en Club Fours veld op de Head of the Charles Regatta 
te Boston. Een achtste plek was het gevolg voor de acht, 
de vier noteerde de negende tijd, maar behaalde een 
dertigste plaats na correctie met een forse tijdstraf.
 De lichte acht had aan het begin van het seizoen 
te kampen met een vervelende blessure die hun slag Rick 
Blomberg buiten de boot hield. De ploeg, bestaande uit 
Joran Janssen (bg.), Jordy de Meij, Rogier Savelsberg, 
Sander Bosch, Barend Gevers Deynoot, Marijn Storm, 
Thomas Cernohorsky, Peter Kaan (sl.) en stuurman 
Arco de Vries, liet zich niet uit het veld slaan en toonde 
zich weerbaar door na een seizoen met afwisseling 
van A- en B-finales het jaar glans te geven met een 
beginnelingenblik op de NSRF Slotwedstrijden.
 Op deze Slotwedstrijden werd ook het 
hoogtepunt van het seizoen voor de eerstejaars dames 
van coaches Bos, Tamminga en K. Helmerhorst behaald 
met de overwinning in het beginnelingveld. De ploeg 
voer in de voorwedstrijden regelmatig voorop, maar had 
moeite om dat in de finales voort te zetten. Ook met 
coachhulp van Sander Smulders bleven de prestaties 
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wisselvallig maar was daar toch een verdiend blik aan 
het eind van het seizoen, nadat zij eerder ook in de vier-
met wonnen.
 De eerstejaars dames en lichte acht vertrokken 
in juni ook nog met de boot naar het Engelse Durham 
en keerden tevreden terug met een overwinning in 
de Novice vier-met en in de Women’s Intermediate 3 
acht.
 De gestuurde eerstejaars dames vier liet een 
duidelijk stijgende lijn zien in de prestaties waarbij 
zij op de Amsterdam Rowing Regatta, voorheen 

Randstad Regatta, zowel in het beginnelingenveld als 
in het nieuwelingenveld beslag wisten te leggen op de 
eerste plaats. Twee dagen nadat zij op de ThetisSprint 
als eerste over de finish kwamen als nieuwelingen vier-
met, konden zij op de ARB hun vorm bevestigen door 
ook in het veld voor overgangsroeiers te winnen. Zij 
bereikten daarmee in hun eerste jaar ook direct de 
overgangsstatus.

Middengroepen en ouderejaars dames
In een kleine middengroep dames waren het Mayra van 
Uum en Myrthe Sonneveld die, na een blikloos eerste 
jaar, in een combinatie-acht voor succes zorgden op de 
Heineken, de Head en de Hollandia, door te winnen in 
het eerstejaars veld. Ook in de ongestuurde twee lieten 
zij, onder toeziend oog van coaches Scheffer en L. 
Siegelaar, later in het seizoen zien over goede snelheid 
te beschikken door tweemaal te winnen.

 Eerstejaars dames behalen beginnelingen blik op 

de NSRF Slotwedstrijden (foto: Hendrik Helmerhorst)

 Eerstejaars zwaar op de Heineken Roeivierkamp 

(foto: Lotte Huijg)

 Olivia van Rooijen en Wianka van Dorp (De Maas) 

aan het erevlot op de ARB (foto: Hendrik Helmerhorst)
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Nereus organisatie weer tot een groot succes werd 
gemaakt, als op de Ergohead was Jenny van Dobben 
de Bruijn de snelste dame op de ergometer. Jolijn 
Remmelink en Swana van Schaardenburg werden 
geselecteerd voor de SB-equipe en voeren onder leiding 
van de bordeauxrode bondscoach development Coen 
Eggenkamp naar overwinningen in de twee- en vier-
zonder. 
 Ook Olivia van Rooijen was onderdeel van de 
SB-equipe en roeide met haar partner van De Maas, 
Wianka van Dorp, menigmaal vooraan in de twee-
zonder. Zo was zij op de Hollandia, Hügel Regatta 
(Essen), ARB en NSRF Slotwedstrijden de snelste in 
de hoogste divisie, waardoor zij van de bondscoaches 
op de tweede Wereldbeker in München haar snelheid 
mocht meten met internationale ploegen. Gecoacht 
door Martijn Witteveen werd zij in een sterk bezet veld 
vijfde in de B-finale.
 Kirsten Wielaard, die vorig jaar nog in de 
dubbel-twee in actie kwam op het Senioren-B WK, 
maakte succesvol de overgang naar de skiff. Zij won 
in de eenmansboot op nationale wedstrijden in de 
overgangs- en SA-klasse vier keer en kwam ook op 
internationale wateren in actie, waar zij werd begeleid 
door coach Eggenkamp.
 Na het succes van de gouden dubbel-twee op 
de Spelen, werden de goede resultaten van het lichte 
dames roeien op Nereus voortgezet. Sofie Valk, 
Amber van Zomeren, Lisa Wörner en Lieve Leijssen 
zorgden voor meerdere overwinningen in de lichte 
skiff, dubbel-twee en dubbel-vier. Naar tevredenheid 
van coaches Eggenkamp, van Gool en Büller kregen 
zij daarmee een uitzending naar het Senioren-B WK. 
Rhea van Leeuwen won met coach Meijer op de NSRF 
Slotwedstrijden zowel in de lichte beginnelingen als 
nieuwelingen skiff. 

 Oude Vier: Boaz Meylink, Robert Lücken, Philip 

van de Linde, Djai van de Vondervoort en Hilko Swank 

(foto: Youri van Berkel)

 

 Maarten van Dijk, Arjan Griffioen, Peter van Schie 

en Olivier Rijssenbeek op de ARB (foto: Bastiaan 

Boekling)

 Kirsten Wielaard bij de start van de Koninklijke 

Holland Beker (foto: Bastiaan Boekling)

 De ouderejaars dames kenden wederom een erg 
goed seizoen en hadden vrijwel allemaal aansluiting 
bij de nationale SA- en SB-equipes. Zowel op het 
Nederlands Kampioenschap Indoorroeien, dat met 
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Middengroepen en ouderejaars heren
Van de succesvolle eerstejaars zware acht van 2008 
bleven er vier over die, gecoacht door Matthijs van 
Gool, ook in de vier-zonder met overtuiging de 
concurrentie aangingen met andere verenigingen. 
In het nieuwe development klassement, dat - als 
vervanger van de Challenge Cup - bedoeld is voor 
verenigingsploegen in ontwikkeling, lieten Olivier 
Rijssenbeek (bg.), Peter van Schie, Arjan Griffioen en 
Maarten van Dijk (sl.) zien dat zij tot de beste ploegen 
behoorden. Eerder in het seizoen voeren zij met de 
rest van de ouderejaars trainingsgroep van Van Gool, 
Bosma, Knijff en Eggenkamp al naar overwinningen 
in de tweede divisie op de Heineken en Head. Deze 
groep met Ruben Knab, Bob van Velsen, Frank van der 
Ploeg en Govert Viergever stuurde met succes aan op 
een uitzending naar het Senioren-B WK in de vier-met 
en voeren daartoe vaak snel en soeverein vooraan in de 
vier en twee met stuurman, waarbij zij menig Nereus 
record braken.
 De ouderejaars zware mannen stelden enigszins 
teleur met een derde plaats in de Oude Acht op de 
Heineken. Zij verschenen niet aan de start op de Head 
en begonnen aan de voorbereidingen voor de Varsity. 
Mark Emke leidde dit traject samen met coaches 
Daniel Paarlberg en Jan Klerks en nam de Oude Vier 
mee naar Hilversums roeiwater voor trainingsarbeid. 
Naar tevredenheid van alle betrokkenen werd een 
stijgende lijn ingezet om goed voorbereid aan de start 
van het Hoofdnummer te verschijnen.
 Tot grote teleurstelling van de meegereisde 
supporters en thuisvolgers zagen Hilko Swank (bg.), 
Boaz Meylink, Robert Lücken, Philip van de Linde 
(sl.) en stuurvrouw Djai van de Vondervoort na een 

omstreden bocht van de Skadinezen de felbegeerde 
winst aan hun neus voorbijgaan. Zij werden derde. De 
overtuiging om volgend jaar aan de haal te gaan met de 
gouden blikken groeide tot grote hoogte.
 De heren vervolgden hun seizoen en vonden 
aansluiting bij de nationale SA- en SB-selecties. Alleen 
Swank viel buiten de selecties maar bewees, met hulp 
van Emke, middels knappe overwinningen in de 
overgangsskiff dat zijn naam bij de nationale ploegen 
niet had misstaan.
 Op de eerste World Cup in Banyoles kon Boaz 
Meylink zich in de Holland Acht met de gelauwerde 
slagman Simon bewijzen. Zij werden vierde, wat in 
een veld van vier ploegen niet geheel tot tevredenheid 
leidde. Femke Dekker en Nienke Kingma kregen van 
bondscoach Mijnders toestemming om te starten in de 
dubbel-twee en werden tweede in de B-finale. 
 Na de ARB werd onder leiding van Peter Kolsters 
en Mark Emke een start gemaakt met de selecties voor 
de Temple Cup acht voor Henley. De Henley Royal 
Regatta was een mooie ervaring voor de acht die sterke 
races voer en vrij makkelijk door de eerste rondes van 
de Temple Challenge Cup kwam. In de halve finale 
werden Maarten van Dijk (bg.), Frank Verschoor, Peter 
van Schie, Arjan Griffioen, Hilko Swank, Jip Italianer, 
Robert Wijers en Ivan Vukcevic (sl.), gestuurd door 
Marieke Schaink, uitgeschakeld door de uiteindelijke 
winnaar Princeton University. De jonge bonds dubbel-
vier met Philip van Linde werd na een mooie strijd aan 
de kant gezet door de Poolse Olympische kampioenen 
in de Queen Mother Challenge Cup.
 Tweedejaars Nereïden Arjan Griffioen en Peter 
van Schie verdienden met stuurvrouw Jet van Batenburg 
na sterke testen bij de selecties een Minerva-uitzending 
naar Boston. Na een overwinning van de Minerva acht 
op de Royal Dutch Regatta te Dordrecht, behaalden zij 
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op de Charles een 28ste plaats in het Championships veld. 
Het seizoen werd afgesloten met een overwinning van 
de ouderejaars zware mannen acht, die op uitnodiging 
in Barcelona Spanjaarden roeiles gaven. 
 De lichte middengroep van coach Peter Kolsters 
begon het seizoen met overwinningen op de Tromp 
Boat Races en de Novembervieren. De ouderejaars 
lichte roeiers van coach Rob Jonkman hadden ook 
een goed voorseizoen, waarin Steven van Dooren en 
Abel Göbel op het Eemskanaal in Groningen onder 
gure omstandigheden wonnen in de twee-zonder op 
de Hel van het Noorden. Op de Winterwedstrijden 
waren het de tweedejaars roeiers met coaches Kolsters, 
Stokvis, Marres en Peters die blik trokken in de lichte 
nieuwelingen vier-met. Ook op de Heineken lieten zij 
zien in goede vorm te verkeren door met de overwinning 
in de lichte derde divisie aan de haal te gaan. Dit kunstje 
herhaalden zij op de Head in het zware derde divisie 
veld, waarna ook Menzo Appeldoorn (bg.), Abel 
Göbel, Steven van Dooren en Ivan Vukcevic (sl.) in 
combinatie het lichte eerste divisie veld wonnen. 
 Op de Varsity was de middengroep wederom 
succesvol met overwinningen in de lichte nieuwelingen 
vier-met en lichte senioren-A twee-zonder. De 
ouderejaars lichte roeiers pakten vervolgens op de 
2km-wedstrijden meerdere overwinningen in de lichte 
acht en vier-zonder. Op de laatste wedstrijd van het 
Bosbaanseizoen was het wederom de groep van Kolsters 
die met drie overwinningen het seizoen afsloot. Onder 
deze overwinningen was ook het blik voor Johan 

Uittenboogaard, die in de lichte beginnelingen skiff 
liet zien over behoorlijke snelheid te beschikken en 
dientengevolge een uitzending verdiende naar het 
Europese Studenten Kampioenschap. In het Poolse 
Kruszwica roeide hij naar een verdienstelijke derde 
plaats in de B-finale.

Senioren-B WK
Op het SB-WK in het Tsjechische Racice kwamen maar 
liefst dertien Nereus roeiers en drie Nereus coaches in 
actie. Als kroon op een fantastische seizoen, roeide 
Olivia van Rooijen naar het brons in de twee-zonder. 
Steven van Dooren viel buiten de prijzen door een 
nipte vierde plaats in de lichte vier. Ook de lichte dames 
(Valk, Van Zomeren, Wörner en Leijssen) van coaches 
Eggenkamp en Van Gool werden vierde in de dubbel-
vier. Kirsten Wielaard werd vierde in de B-finale. Philip 
van de Linde werd in een erg sterk veld met zijn dubbel-
vier, gecoacht door Jan Klerks, derde in de B-finale. De 
vier met Frank van der Ploeg, Ruben Knab en slagman 
Bob van Velsen voer weer zeer snelle tijden en won net 
als de vier-zonder met Swana van Schaardenburg en 
slagvrouw Jolijn Remmelink de B-finale. 

Toproeiers
Femke Dekker en Nienke Kingma voeren wederom een 
subliem seizoen. Zij vingen aan met een overwinning 
op de Novembervieren, in de dubbel-vier met Marit 
van Eupen en Sarah Siegelaar. Vervolgens waren zij 
zowel op de Head of the River Thames als op de Amstel 

Nereus neemt felicitaties in ontvangst van Bates College (USA) na de gewonnen achtste finale (foto: Hendrik Helmerhorst)
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in de Oude Acht op de Heineken de beste damesploeg. 
Onder leiding van coaches Martijn Witteveen en 
Sophie Dirksmeier veroverden zij de blauwe wimpel 
op de Head, na een mooie overwinning in de volledige 
Nereusacht met Swana van Schaardenburg (bg.), Jolijn 
Remmelink, Anne van Drumpt, Jenny van Dobben 
de Bruijn, Olivia van Rooijen, Marit van Eupen en 
stuurvrouw Djai van de Vondervoort. Ook de rest van 
het seizoen lieten Femke Dekker en Nienke Kingma 
op vrijwel elk moment zien dat zij tot de snelste van de 
wereld behoren in de acht en vier-zonder, met titels op 
de nationale en internationale kampioenschappen.
 Voor de derde en laatste Wereldbeker vormde 
de Rotsee in Luzern het strijdtoneel. Voor Femke 
en Nienke was er na goud in de vier-zonder ook nog 
brons in de acht. Lücken, Klaassen en Simon werden 
ook derde in de acht en pakten daarmee de bronzen 
medaille; een mooi resultaat voor de voormalig Nereus 
hoofdcoach en bondscoach van de Holland Acht 
David McGowan, en bovendien een goed teken voor 
de aankomende Wereldkampioenschappen. 
 Het seizoenshoogtepunt werd bereikt op de 
Wereldkampioenschappen in Poznan. Na de winst in 
de vier-zonder in Luzern gingen Dekker en Kingma 
op zaterdag vastberaden van start en kwamen op 
indrukwekkende wijze als eerste over de finish. Goud 
was het resultaat voor deze Theteïden van coach 
Susannah Chayes. Een dag later wonnen zij ook nog het 
brons in een race die erg deed denken aan de zilveren 
race in Beijing. 

 Op dit zeer succesvolle WK in Polen voeren 
Boaz Meylink en Vincent van der Want de reserverace 
en Olivia van Rooijen ging mee als startende reserve 
en werd tweede in de C-finale. Robert Lücken, Jozef 
Klaassen en slagman Diederik Simon schoven op van 
een zesde plaats op de 500 meter naar een bronzen 
positie op de finish, waarmee zij alleen Canada en 
Duitsland voor zich moesten dulden, en de Polen nog 
net van zich af wisten te houden.
 Ten slotte was er voor Daniel Paarlberg en Jan 
Klerks ook coachend succes met een bronzen medaille 
voor de nationale lichte acht.
 Als kers op de taart van hun goede seizoen 
hadden Dekker en Kingma na de WK plannen gesmeed 
om met meerdere internationale toppers in een ‘Great 
Eight’ te stappen voor de Head of the Charles. In 
Boston wonnen zij met dames uit de VS, Engeland en 
Nieuw-Zeeland onder Nereus vlag met ruime afstand 
het hoogste veld.

Hoofdcoaches
Trots kan teruggekeken worden op een seizoen dat we 
kunnen afsluiten met veelbelovende coaching voor 
het nieuwe jaar. Met veel vertrouwen wordt begonnen 
aan het nieuwe seizoen met vier professionele 
hoofdcoaches. Peter Kolsters coördineert de lichte 
heren, Diederik Diercks de dames. Mark Emke zal de 
ouderejaars zware heren onder zijn hoede nemen en 
Diederik Simon is aangesteld als Technisch Directeur 
waarmee hij de eindverantwoordelijke is voor alle 
ploegen, de programma’s maakt en nauw betrokken is 
bij de selecties en coaching van de eerstejaars ploegen.
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Waarde Nereïden,

Ik schets u graag een korte terugblik op het afgelopen 
jaar betreffende verschillende zaken aangaande Oud-
Nereus.
 Allereerst hebben er enkele verschuivingen 
plaatsgevonden in het bestuur van Oud-Nereus. Na 
meer dan 20 jaar trouwe dienst in het bestuur heeft 
het erelid, de heer Jan Willem Pennink, gemeend dat 
voor hem het moment gekomen was om afscheid te 
nemen van het bestuur om ‘een volgende generatie de 
gelegenheid te geven´ het stokje over te nemen. Vanaf 
deze plaats rest ons zeer veel waardering en dank uit 
te spreken voor de rechtlijnige, bescheiden, maar zeer 
steekhoudende wijze waarop de heer Jan Willem 
Pennink steeds zijn bijdrage heeft geleverd.
 In ditzelfde bestuursjaar heeft ook een 
overdracht van de voorzittershamer van het bestuur 
plaatsgevonden. De heer Jaap Ellerbroek heeft na 
ruim 10 jaar enerverend voorzitterschap het stokje 
overgedragen aan ondergetekende. Jaap Ellerbroek 
nam het voorzitterschap op zich in vrij roerige tijden 
en heeft het bootje in de afgelopen jaren in stabiel 
en rustig vaarwater weten te laveren. Een uitstekend 
ledenregistratiesysteem, een hechte band met het jonge 
Nereus, indrukwekkende lustrumdiners en vele andere 
zaken kwamen mede onder zijn actieve leiding tot stand 
en velen van u zullen hieraan goede herinneringen 
bewaren.
 Een aantal aankomende veranderingen voor het 
komende jaar zou ik kort willen aanstippen.
In goed overleg met het bestuur van Nereus is besloten 
om in een aantal zaken met betrekking tot beheer, 
werving en ondersteuning van activiteiten voor en door 
Oud-Nereus leden, intensiever met het bestuur van 
Nereus op te trekken. Mede hiertoe is mevrouw Nienke 
Agoston toegetreden tot het bestuur van Oud-Nereus. 
Zij heeft haar sporen binnen Nereus en de organisatie 
van Nereus evenementen ruimschoots verdiend en wij 
zijn blij met haar toetreding.
 Het ledenbeheerbestand ´IOE´ (https://leden.
nereus.nl) wordt nog steeds completer en blijkt voor 
velen van u een ideaal medium om (oude) contacten 
terug te vinden en voor ons om u allen te bereiken. Dit 
is des te meer van belang nu wij komend jaar opnieuw 
het lustrum van de ASR met velen van u zullen gaan 
vieren. Een zeer actieve lustrumcommissie onder 
leiding van de heer Bram Festen is reeds langere tijd 
intensief bezig met de voorbereidingen van het op 

handen zijnde festijn, en vele mooie zaken zijn op 
komst. Ik heb er alle vertrouwen in dat wij opnieuw een 
grootse lustrumviering tegemoet gaan en wil u vanaf 
deze plaats alvast enthousiasmeren om u aan te melden 
zodra de uitnodigingen bij u in de bus vallen.
 Vol respect en trots kunnen wij terugkijken 
op vele fraaie prestaties van Nereïden in afgelopen 
jaar, zoals elders in dit nummer uitgebreid wordt 
vermeld. Met name ook de geweldige prestaties van 
de dames op het WK in dit postolympische jaar waren 
spraakmakend. Ik heb er alle vertrouwen in dat met het 
degelijke (professionele) coachteam voor de komende 
jaren, de prestaties zullen blijven groeien.
 Dankzij uw bijdragen heeft Oud-Nereus dit 
jaar, in afstemming met het meerjaren botenplan, een 
lichte acht kunnen doneren aan de ASR waarmee wij 
hopen dat opnieuw veel topresultaten zullen worden 
behaald.
 Tenslotte hoop ik dat u opnieuw met veel 
genoegen van dit boekwerk hebt mogen genieten 
en betrokken wilt blijven bij het wel en wee van 
deze vereniging en ik hoop dat u hierdoor opnieuw 
gemotiveerd bent om uw bijdrage in de vorm van 
een donatie aan Oud-Nereus te blijven overmaken. 
Tenslotte vertrouw ik op de komst van velen van u naar 
het lustrum en het lustrumdiner en wil ik mijn eigen 
ambitie uitspreken om vanuit de voorzitterstoel van 
Oud-Nereus, namens u onze ASR Nereus te blijven 
ondersteunen en bijstaan opdat wij met plezier en trots 
de topprestaties van deze uitzonderlijke vereniging 
kunnen blijven volgen.

Ioe Hikemelaya,

Kees Jan Ponsen

p.m. Uw donaties zijn als altijd van harte welkom op 
het rekeningnummer 602243297 ten name van Oud-
Nereus.

Nieuws van Oud-Nereus kees jan ponsen
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lustrum XXV bram festen

Waarde oud-leden,

In deze tijden van economische malaise, of het 
herstel daarvan, stevent Nereus ongehinderd af 
op haar vijfentwintigste lustrum. Om dit lustrum 
groots te vieren is daarom sinds juni van dit jaar 
een lustrumcommissie actief, bestaande uit negen 
enthousiaste leden. Deze commissie is onmiddellijk 
aan de slag gegaan en er zijn dan ook al een flink 
aantal vergaderingen en brainstormsessies geweest. 
Ook de rest van de vereniging is geactiveerd voor 
het komende lustrum: veel leden zijn opgenomen in 
zogenaamde subcommissies, die zich bezigen met wijd 
uiteenlopende zaken. Hierbij kan gedacht worden aan 
het zoeken van sponsoren tot het organiseren van de 
lustrumwedstrijden.

Hoewel voor velen de honderdvijfentwintigste 
verjaardag nog ver weg ligt, is het wellicht toch handig 
om alvast een en ander te vertellen over de huidige 
stand van zaken. Het definitieve programma, het 
lustrumthema en de lustrumkleur, zijn uiteraard nog 
in nevelen gehuld. Deze zullen in de loop van het 
lustrumjaar bekend worden gemaakt. Toch kan ik 
u alvast enkele belangrijke data geven, zodat u daar 
rekening mee kunt houden.

Allereerst zal er net als tijdens voorgaande lustra 
wederom een lustrumdiner worden gehouden. De 
lustrumcommissie is op dit moment hard bezig met 
het zoeken naar een waardige locatie voor dit diner. Dit 
alles gebeurt uiteraard in samenspraak met stichting 
Oud-Nereus, in de persoon van voorzitter Kees Jan 
Ponsen.

Naast het diner zullen er tijdens het lustrum ook een 
cabaretvoorstelling en een gala plaatsvinden. Voor 
deze activiteiten geldt, net als voor het diner, dat 
het mogelijk is om hiervoor losse kaarten te kopen. 
Deze kaartverkoop zal van start gaan tijdens de oud-
ledenborrel op de Koninklijke-Holland Beker.

Tot slot kan ik u beloven dat we er alles aan zullen doen 
om er een waardig lustrum XXV van te maken en ik 
hoop u dan ook bij verschillende lustrumactiviteiten te 
mogen verwelkomen.

Ioe Hikemelaya!

Bram Festen
praeses lustrumcommissie XXV

Belangrijke data

16 april 2010  Oud-leden borrel op Nereus vanaf 20.00 uur

27 juni 2010  Oud-ledenborrel op Koninklijke Holland Beker    

   en start kaartverkoop Lustrumdiner

10 september 2010 Oud-leden borrel op Nereus vanaf 20.00 uur

2 oktober 2010 Lustrumwedstrijden

11-18 december 2010 Lustrumweek

Meer informatie en nieuws over Oud-Nereus is te vinden op http://www.nereus.nl/oud-nereus. 

Het Lustrum heeft een eigen pagina die te vinden is op http://www.nereus.nl/lustrum. 
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in memoriam: “Pimmetje” Smeets

Op de voorlaatste dag van 2008 overleed Wim Smeets. 
Hij zat in onze, “Penninks”, roemruchte eerstejaarsacht 
van 1958. Hij behoorde niet tot  de klasse van de grote 
roeiers van onze generatie, zoals Ernst, Steven en Sjoerd,  
maar was verschrikkelijk aardig, en een trouw Nereid.
 Deze acht heeft voor Wim en mij, en voor de 
anderen veel betekend. De jaren dat we samen hebben 
geroeid behoren voor ons allemaal tot een van de 
belangrijkste periodes in ons leven.We leerden elkaar 
volledig kennen en vertrouwen; Pim bewees dat door 
zijn ploeg niet in de steek te laten en met 40 gr koorts 
op de Rotsee van start te gaan.  Het roeien markeerde 
een periode waar we telkens naar terugkeken en 
verlangden. Het verklaart waarom de meesten van ons 
nog steeds op Nereus worden gezien.
 Met het roeien hadden we flink succes. Heel 
wat prijzen. Onze raarste prestatie leverden we in ons 
derde jaar bij de Engelse Head. Met een aangepaste 
bemanning passeerden we in zo’n 19 minuten twintig 
achten.  In ons tweede jaar gingen Ernst en Steven 
al naar Rome; geen goud. Maar die gang naar Rome 
straalde toch op onze hele ploeg af.
 De successen versterkten natuurlijk onze band. 
Maar vooral de dagelijkse trainingen met regen, kou, 
weer en wind, en het geluksgevoel van dat speciale 
moment waarop we alle acht doorhadden hoe we 
moesten roeien, juist dat maakte ons tot een hechte 
ploeg. Wim, we noemden hem trouwens Pimmetje,  
genoot ervan. Hij liet zich een keer ontvallen dat hij 
al die wedstrijden maar zozo vond. De training en het 
samen optrekken daar ging het om.
 Hoewel lakoniek en bescheiden nam hij uitbundig 
deel aan alle aspecten van het wedstrijdroeien. Bekend 
was zijn optreden in Nereus-blazer tussen de flamingo’s 
in de vijver van Avifauna (of was dat toch een Laganees?). 
Door dit alles voelden we ons heel speciaal; onze band 
en onze avonturen maakten onze groep sterker dan de 
som der delen. Hoewel… enige jaren later tijdens een 
soort reunie kon de bedienende dame haar mening niet 
onderdrukken : “Wat zijn jullie een ballen zeg!”

eppo bouwman

 Wim had zelfspot, liep niet te koop met zijn 
emoties, en muntte uit in een ogenschijnlijk lakonieke 
benadering van problemen. Dat lukte hem op het eind 
van zijn leven niet meer. Gelukkig hebben we hem 
lang in goeden doen meegemaakt. Met nog een paar 
ploeggenoten deed Wim mee aan ons fotoshopgroepje. 
Dat gepeuter vond hij eigenlijk iets voor werkstudenten, 
maar: “Het is wel erg gezellig”.
 En zo blijven we ons Pimmetje herinneren.

Bij het ter perse gaan van dit Nereus Magazine 
bereikte ons het bericht dat oud-praeses Rein van 
Swinderen op 9 december is overleden. Hij behoorde 
tot de roeigeneratie van na de oorlog die vanuit de 
‘catacomben’ de opbouw van Nereus in gang heeft gezet. 
Als eerste Nereusploeg ging hij met de Jonge Acht naar 

Luzern. Een sterk staaltje was dat hij met Flip Biemond 
naar Helsinki is gefietst om de Nereus vier daar aan te 
moedigen. Zijn gehele leven heeft Rein van Swinderen 
deze belangstelling voor Nereus gehouden.
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Wedstrijdkalender 2010

maand  datum evenement  locatie   Plaats

Maart  13-14 Heineken Roeivierkamp Amstel   Amsterdam*

  21 Head of the River  Amstel   Amsterdam

  

April  3 Boat Race: Oxf – Cam Thames   Londen, GB

  3 Tweehead  Amstel   Amsterdam

  4 Skiffhead   Amstel   Amsterdam

  11 Varsity   Amsterdam-Rijnkanaal Houten

  24-25 Hollandia / NK klein Bosbaan   Amsterdam

  24-25 Husk Carpit Noctem Amstel   Amsterdam*

Mei  22-23 Randstad Regatta  Bosbaan   Amsterdam

  28-30 World Cup I  Meer van Bled  Bled, Slovenië

Juni  4 Thetis Sprint  Bosbaan   Amsterdam*

  5-6 ARB / NK groot  Bosbaan   Amsterdam

  18-20 World Cup II  Olympia Regattastrecke München, Duitsland

  26-27 Koninklijke Holland Beker Bosbaan   Amsterdam

  30-4 Henley Royal Regatta Thames   Henley-on-Thames, GB

Juli  9-11 World Cup III  Rotsee   Luzern, Zwitserland

  22-25 WK onder 23 jaar  OTC for Rowing  Brest, Wit-Rusland 

Augustus  4-8 WK Junioren  Sportcentrum Račice Račice, Tsjechië

13-15 FISU WK   Szechenyi Roeibaan   Szeged, Hongarije

September 2-5 WK Masters  Canadian Henley Course St. Catharines, Canada

10-12 EK   -   Montemor-o-Velho, PT

Oktober  23-24 Head of the Charles Charles River  Boston (MA), USA

  31-7 WK   Lake Karapiro  Hamilton, N-Zeeland

November 7 November Vieren  Amstel   Amsterdam

    

December 11 NK Indoorroeien  Sporthallen-Zuid  Amsterdam*

[*] Wedstrijden georganiseerd door de ASR Nereus.

De volledige wedstrijdkalender is te vinden op http://www.nereus.nl/agenda/wedstrijdkalender. 
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